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Best regards and Good Curling!
Stephen Thompson, Curling NB President

President’s
Message 

As the air grows cooler, the golf clubs are put away and the
leaves have mostly fallen from the trees, our thoughts turn to
curling; or at least mine do.

We’ve just held our Semi-Annual General Meeting on Nov. 2 at
Carleton Curling Club in Saint John. We had reasonable live
attendance and a solid showing from clubs around the province who
attended virtually.

For the first time in 18 years, New Brunswick has claimed the Canadian Mixed Curling
Championship. All eyes were glued to the competition in Assiniboia Saskatchewan.
Congratulations to Rene Comeau, Jennifer Fenwick, Alex Robichaud and Katie Vandenborre; you
make NB proud! 
We look forward to cheering on our Club Championship teams (Team Gaines for Ladies and Team
Sherrard for Men) as they head to Winnipeg Nov 18-23.
We have already seen this year’s versions of some long-standing events including the Steele
Cup, The Riverboat Cruise (year 42) and the Pioneer Curling Classic. Good times and good
curling were seen to be had at all these events. There will be many more such events throughout
the coming season. We are always looking for pics of our curlers enjoying these events. Please
send along any pics that you have of these events, and we will make every effort to feature these
in future issues of our newsletter.
There are several upcoming provincial events including Mixed Doubles (Nov 26-30 in Miramichi),
Ladies (Dec 3-7 at CWC), Rockfest (Dec 12-14 in Sussex) and the NB Patel/Dalrymple Properties
U18’s (Jan 2-5 at Gage). There are many more events upcoming that we will feature in upcoming
issues of the newsletter. Please refer to the “Register Here” section of the NB Curling website. Be
mindful that registration deadlines sneak up on us; don’t be disappointed by missing a deadline! 
On the Canada Games front we are looking forward to a mixed doubles event as well as our
selection event later in the season.
Our high-performance program is up and running with six teams working hard to advance their
skills. Daryel Nowlan is the very capable leader of this program.
On the development front, we have already held some courses including Assistant Ice Tech held
Oct 31-Nov 2 at TSA, and Competition Coach Course on the same weekend at Gage Golf and
Curling, Stay tuned for more courses as they are announced. There will be a Club Coach Youth
program held at Gladstone on Nov 22 and another at Nackawic on Dec 6.
Lastly, on November 12 it was announced to much fanfare that Saint John will host the 2027
World Men’s Curling Championship at Harbour Station. A small group of dedicated individuals
well known in our circles has been hard at work to make this announcement possible. Now the
real work begins…. If you’re asked to help, please do! Stay tuned to this space for updated info
as we draw nearer to the date.
That’s about all I have to report at present but I look forward to providing further updates as the
season progresses and the next issue of our newsletter hits the streets. I’d like to thank Gail
Samaan for continuing her hard work to make these newsletters exciting and timely.



Message du
Président

Alors que l'air se rafraîchit, que les clubs de golf sont rangés et
que les feuilles sont presque toutes tombées des arbres, nos
pensées se tournent vers le curling, du moins les miennes.

Nous venons de tenir notre assemblée générale semestrielle le 2 novembre
au Carleton Curling Club à Saint John. Nous avons eu une participation
raisonnable en personne et une forte présence des clubs de toute la
province qui ont participé virtuellement.

Pour la première fois en 18 ans, le Nouveau-Brunswick a remporté le championnat canadien de
curling mixte. Tous les regards étaient fixés sur la compétition qui se déroulait à Assiniboia, en
Saskatchewan. Félicitations à René Comeau, Jennifer Fenwick, Alex Robichaud et Katie
Vandenborre ; vous faites la fierté du Nouveau-Brunswick !
Nous avons hâte d'encourager nos équipes du championnat du club (l'équipe Gaines chez les
femmes et l'équipe Sherrard chez les hommes) qui se rendront à Winnipeg du 18 au 23 novembre.
Nous avons déjà assisté cette année à certaines manifestations traditionnelles, notamment la Steele
Cup, le Riverboat (42e édition) et le Pioneer Curling Classic. Tous ces événements ont été l'occasion
de passer de bons moments et d'assister à de belles parties de curling. De nombreuses autres
manifestations de ce type auront lieu tout au long de la saison à venir. Nous sommes toujours à la
recherche de photos de nos curleurs profitant de ces événements. N'hésitez pas à nous envoyer les
photos que vous avez prises lors de ces événements, et nous ferons tout notre possible pour les
publier dans les prochains numéros de notre bulletin d'information.
Plusieurs événements provinciaux sont prévus prochainement, notamment les doubles mixtes (du
26 au 30 novembre à Miramichi), les dames (du 3 au 7 décembre au CWC), le Rockfest (du 12 au 14
décembre à Sussex) et les NB Patel/Dalrymple Properties U18 (du 2 au 5 janvier à Gage). De
nombreux autres événements sont prévus, que nous présenterons dans les prochains numéros du
bulletin d'information. Veuillez consulter la section « Inscrivez-vous ici » du site Web de NB Curling.
N'oubliez pas que les dates limites d'inscription approchent à grands pas ; ne soyez pas déçu
d'avoir manqué une date limite !
En ce qui concerne les Jeux du Canada, nous attendons avec impatience l'épreuve de double mixte
ainsi que notre épreuve de sélection plus tard dans la saison.
Notre programme haute performance est opérationnel et six équipes travaillent d'arrache-pied pour
améliorer leurs compétences. Daryel Nowlan est le responsable très compétent de ce programme.
En matière de développement, nous avons déjà organisé plusieurs cours, notamment celui
d'assistant technicien de glace, qui s'est tenu du 31 octobre au 2 novembre à TSA, et celui
d'entraîneur de compétition, qui s'est déroulé le même week-end au Gage Golf and Curling. Restez à
l'écoute pour connaître les autres cours qui seront annoncés prochainement. Un programme Club
Coach Youth sera organisé à Gladstone le 22 novembre et un autre à Nackawic le 6 décembre.
Enfin, le 12 novembre, il a été annoncé avec beaucoup de fanfare que Saint John accueillera le
Championnat du monde de curling masculin 2027 à Harbour Station. Un petit groupe de personnes
dévouées et bien connues dans nos cercles a travaillé d'arrache-pied pour rendre cette annonce
possible. Maintenant, le vrai travail commence... Si on vous demande de l'aide, n'hésitez pas !
Restez à l'écoute pour obtenir des informations actualisées à l'approche de la date.
C'est tout ce que j'ai à vous dire pour l'instant, mais je me réjouis de vous donner d'autres nouvelles
au fur et à mesure que la saison avance et que le prochain numéro de notre bulletin d'information
sera publié. Je tiens à remercier Gail Samaan pour son travail acharné qui rend ces bulletins
d'information passionnants et opportuns.

Meilleures salutations et bon curling !
Stephen Thompson,Président Curling NB



What’s Happening in
Nov/ Dec 

Club Coach Youth Course

2026 NB Women’s Championship

Pioneer Curling Classic

Florenceville Opening Spiel

Club Coach Youth Course 

Dec
12

Glow in the Dark Bonspiel

Check the Curling NB
Website Calendar for

details. 

nbcurling.com

Debbie Grant Real Estate Ladies Bonspiel

“Fun the Roof”

2026 Brokerlink NB Mixed Doubles 

Bathurst Curling Club Open Cash Spiel
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2026 Curling Club Championships
Eligibility Requirements are now
posted on the Curling NB Website

Curling NB is searching
for  a Social Media
Coordinator. 
Are you interested ?  

Announcements

Curling NB members qualify for
exclusive insurance discounts with
BrokerLink. Get a quote on car or
home insurance, and you could win 1
of 4 cash prizes of $5,000.
Don’t miss your chance to save on
insurance and win some cash in
BrokerLink’s Grand Group Giveaway! 

BrokerLink.ca/curlingNB

Contact : 
nbca@nb.sympatico.ca

Curlingnb.com

Saint John to Host the 
2027 BKT World Men’s

Curling Championships 

https://www.brokerlink.ca/insurance/groups/new-brunswick-curling-association
mailto:nbca@nb.sympatico.ca
https://curlingnb.com/wp-content/uploads/2025/09/2026-CCC-Elgibility-RequirementsFIN.pdf


Curling NB  Hall
of Fame Nomination Deadline

Jan 31, 2026 

Your paragraph textYour paragraph text

LINK TO FORMS 

https://www.canva.com/design/DAFWQ2lwX0o/CSJdMpBDn-F0k5ylcin8Ag/edit
https://www.canva.com/design/DAFWQ2lwX0o/CSJdMpBDn-F0k5ylcin8Ag/edit
https://www.canva.com/design/DAFWQ2lwX0o/CSJdMpBDn-F0k5ylcin8Ag/edit
https://curlingnb.com/wp-content/uploads/2025/09/2026-CCC-Elgibility-RequirementsFIN.pdf
https://curlingnb.com/wp-content/uploads/2025/09/2026-CCC-Elgibility-RequirementsFIN.pdf


Youth
Development

Info:
https://curlingnb.com/junior-

program/

The Curling NB event will be at CWC  

Calling all girls aged 9-16!. Bring
your besties and come try the great
sport of curling! Test your skills on
and off the ice. Have a great time
throwing rocks during this female-
led, female- participant, curling
experience.  Register for this FREE
event! 

Curling Canada launched the
rebranded and redesigned Skills
Curling App- built to help young
athletes sharpen their shotmaking
skills. 

NB Qualifier Dec 12-14th
Sussex Golf & Curling Club 

Curlin
g NB’s

Coordinator is Rebecca

Watson 

hitd
rawtapnb@gmail.c

om

Curlers aged
 6-12 years.

https://curlingnb.com/junior-program/
https://curlingnb.com/junior-program/
https://curlingnb.com/junior-program/
https://tsa.curling.io/en/products


Around the
Province

Competition Coach Course 
Nov 1-2nd at Gage Golf and Curling Club 

Train the Trainer Session Nov 7th
Bathurst  Curling Club 

Team Canada arriving at the Airport 



Around the
Province

International Students from Riverview High School learning to curl.

Curl Moncton 

Team Mawhinney winners of the
42nd Riverboat Classic at TSA. 

The Riverboat Lobster Draw .

Look who was at the TSA Junior
Cashspiel.  


